
El Consell Executiu es reuneix a l’illa de Formentera i 
reivindica el reconeixement del paper de les entitats locals

El passat 4 de juliol tingué lloc 
la reunió del Consell Executiu 
de la FELIB a Formentera per 
primera vegada dins aques-
ta legislatura. A la reunió, que 
es dugué a terme a la seu del 
Consell Insular de Formente-
ra, hi varen assistir, a més de 
tots els membres del Consell 
Executiu, Jaume Ferrer, pre-
sident del Consell Insular de 
Formentera, que hi actuà com 
a amfitrió; Susana Gomila, 
consellera de Cooperació Lo-
cal del Consell de Menorca; 
Miquel Nadal, director general 
d’Administracions Públiques 
del Govern balear, i represen-
tants de la resta d’ajuntaments 
d’Eivissa que no formen part 
d’aquest òrgan de govern. Jau-
me Ferrer va donar la benvingu-
da als assistents i va presentar 
el nou ens autonòmic que és el 
Consell Insular de Formentera, 
a més d’obsequiar tothom amb 
uns petits presents.

Tot seguit, el president de la 
Federació, Joan Ferrà, d’acord 
amb l’ordre del dia, va propo-
sar la data del 10 d’octubre 

d’enguany per dur a terme la 
sessió de l’Assemblea General 
extraordinària que aprovarà de 
manera definitiva els nous es-
tatuts de la FELIB, després que 
s’hagin modificat, amb les apor-
tacions dels seus membres, al 
llarg d’aquest any 2008. Ara 
només resta que l’Assemblea 
General, en què es reuniran els 
representants de tots els ajun-
taments federats, doni el con-
sentiment perquè els estatuts 
puguin entrar en vigor. La pro-
posta tingué l’assentiment de 
tots els membres.

A més, el president va donar 
compte a la resta d’assistents 
de la invitació de la fundació 
Conama (Congrés Nacional de 

Medi Ambient) per participar en 
el proper congrés que es farà el 
mes de desembre a Madrid. La 
FELIB va decidir crear una co-
mitiva per assistir-hi i s’espera 
poder prendre nota de totes les 
opinions que s’hi facin ressò 
en matèria de medi ambient en 
l’àmbit local, les quals es po-
dran exposar després a la res-
ta de membres de la Federació 
mitjançant reunions i informes.

El Consell Executiu també va 
aprovar la creació d’una co-
missió d’administració elec-
trònica que té l’objectiu de tre-
ballar en la posada en marxa 
d’un sistema informàtic que 
doni resposta a les disposi-
cions de la Llei 11/2007, de 22 
de juny, d’accés electrònic dels 
ciutadans als serveis públics, 
la qual exigeix que qualsevol 
ciutadà pugui tenir accés, per 
mitjà de sistemes telemàtics, a 
les administracions públiques. 
En aquesta comissió hi parti-
ciparan el Consell de Mallorca 
(CILMA), el Consell Insular de 
Menorca (SILME), el Consell 
Insular d’Eivissa, el Consell In-

«És molt important que el 
tema del finançament es dis-
cuteixi de forma paral·lela a 
l’autonòmic i d’una manera 
vinculant, no volem que el fi-
nançament local es faci ba-
sant-se en les sobres del fi-
nançament autonòmic.» 
Joan Ferrà, president de la FELIB.
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